
Filatelistični krožek na I. OŠ Žalec 
Filatelistični krožek na I. OŠ Žalec ima dolgo tradicijo delovanja. 

Uspešni so bili že v sedemdesetih letih prejšnjega stoletja, ko je 

krožkarje vodil Dominik Vrbič. Leta 1970 so na razstavi v Slovenskih 

Konjicah prejeli eno prvih kolajn. Potem je sledilo nekajletno zatišje. 

Zgoraj: priložnostna kuverta 

ob mednarodni mladinski 

filatelistični razstavi 

v Slovenskih Konjicah leta 

1970.

Desno: osvojena kolajna, 

ki so jo na tej razstavi osvojili 

mladi žalski filatelisti.
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Utrinek z razstave, vpis mladincev 

žalskega krožka ter učenci z 

mentorjem Dominikom Vrbičem.
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Ponovno so šolski krožek ustanovili 21. 2. 2002. Prvi mentor mladih 

filatelistov je bil takrat Toni Četina, ki je krožek uspešno vodil 12 let. 

Ob ustanovitvi krožka na I. OŠ Žalec. Od leve: mentor Toni Četina, 

predsednik društva Ivan Pirnat, mentorica v Grižah in Petrovčah Cirila 

Haler ter Bojan Bračič, sedanji predsednik Filatelistične zveze Slovenije.

Že v prvem letu so pripravili svojo prvo priložnostno kuverto.
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V času njegovega vodenja krožka so krožkarji dosegli kar nekaj 

zavidljivih uspehov. Že leta 2003 so bili uspešni na mladinski razstavi 

FIRAMLA v Trbovljah in kmalu postali med najuspešnejšimi v državi.

V svoji šolski vitrini so ponosno pokazali vsa osvojena priznanja.

2004

2007

2007

2005
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Menjavale so se generacije mladih filatelistov, ki so spoznavali čare 

filatelije. Veliko je bilo novih doživetij, pa tudi kakšno potovanje je 

sodilo zraven k spoznavanju sveta zbiralcev znamk.

2010

2009

2011 2012

2012 2013

V žalski knjižnici, pa pred odhodom v Ljubljano na ogled razstave.

Pri krožku, na obisku v Mariboru ter v Trbovljah.
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Z vsake razstave, kjer smo bili prisotni, smo domov prinesli odlične 

ocene in stem povezane medalje in priznanja. Kmalu smo postali št. 1!

2013

2014

2015

2016
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ANTWERPEN

Belgija

2010

2014 – Grand Prix 
z razstave v Trakošćanu

za eksponat o našem mestu Žalec

AJF
Pöllau
Avstrija
2015

HUNFILA
Budim-
pešta
2019

HUNFILA
Tata

Madžarska
2015

AJF
Memmin-

gen
Nemčija

2017

AJF
Kamnik
Slovenija

2019

Učna pot okoli jame 
Pekel

Ali poznate naše 
mesto?

OMG, kakšen dan!
Savinja 

nas povezuje

Ribnik Vrbje
Nekaj naših 

najuspešnejših zbirk:
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Naslovna stran ene od naših uspešnih tekmovalnih zbirk:
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Mentor Toni Četina je deloval do konca leta 2014, z nasveti in 

izkušnjami pa je pomagal Veni Ferant, ki je nasledil mentorja okoli leta 

2016. V šolskem letu 2018/2019 se je filatelističnem krožku 

pridružila še učiteljica Barbara Jevšnik, ki skrbi za delovanje krožka, 

Veni Ferant pa kot zunanji sodelavec. 

Članice krožka z učiteljico Barbaro Jevšnik leta 2019

Delovanje krožka je covid situacija malce upočasnila, ni pa ga čisto 

zaustavila. Kljub temu je imel krožek zadnja leta veliko uspehov, še 

posebej pa je bilo to opazno lani, saj so dosegli res zavidljive 

rezultate, kar ni uspelo še nobenemu slovenskemu šolskemu 

filatelističnemu krožku do sedaj. 

Na svetovni razstavi v 

k a n a d s k e m  m e s t u 

Toronto smo leta 2022 

p r e j e l i  Z L A T O 

M E D A L J O  i n  š e 

posebno nagrado za 

najboljši mladinski 

eksponat na razstavi!
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Leta 2022 smo se 

u d e l e ž i l i  t u d i 

t e k m o v a l n e 

razstave delovne 

s k u p i n e  A l p e 

Jadran Filatelija 

( A J F )  v 

bavarskem mestu 

G m u n d e n . 

Eksponat o našem 

ribniku Vrbje je 

p r e j e l  z l a t o 

medaljo, eksponat 

o učni poti okoli 

jame Pekel pa prav 

tako zlato in še 

posebno nagrado!
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V lanskem šolskem letu smo na državni razstavi Fimera osvojili zlato 

medaljo za zbirko Savinja nas povezuje in si s tem odprli pot na 

mednarodna tekmovanja. Razstava Savinja nas povezuje pa je še cel 

teden krasila preddverje Doma II. slovenskega tabora v Žalcu. Prav 

tako pa je krasila strani marsikaterega slovenskega časopisa.
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Z razstavno  zb irko 

Savinja nas povezuje 

smo sodelovali tudi na 

mednarodni razstavi 

A lpe  Adr i a  2023  v 

i t a l i j a n s k e m 

Trbižu(Tarvisio), kjer 

smo ponovno prejeli 

zlato medaljo.

2023

Medalja in priznanje 
iz Trbiža
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Če ste odgovorili pritrdilno, potem vam lahko samo čestitamo. Vseeno pa mislimo, da 

boste z ogledom naše filatelistične zbirke izvedeli o Žalcu nekaj novega. Tudi na tak 

način se lahko skupaj naučimo kaj novega o našem mestu. 

O mestu, kjer smo se rodili in kjer živimo, obiskujemo šolo, različne obšolske 

dejavnosti, ob koncu tedna pa včasih skočimo še na kak izlet. Mogoče vas bo tale zbirka 

navdušila nad tem, da naš kraj obiščete tudi vi. Prepričani smo, da vam ne bo žal. 

Se vidimo v Žalcu!

Načrt zbirke:

1. Občina Žalec skozi zgodovino  3

2. Pridobitve 19. stoletja   4

3. Trg Žalec se krepi   4

4. Umetnost in srčnost   4

5. Turizem v Žalcu in okolici  8

Ali poznate naše mesto?

Naslovna stran ene od naših uspešnih tekmovalnih zbirk:
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Letos (2024) smo z razstavno 

zbirko Učna pot okoli jame 

Pekel ponovno sodelovali na 

Alpe Adria, kjer smo prejeli 

veliko srebrno medaljo.

V šolskem letu 2024-25 je v nastajanju nova razstava, s katero bomo  

poskusili nadaljevati odlične uspehe. Predstavili vam bomo namreč 

obisk pri poštarju, ki nam bo prav gotovo odkril kaj zanimivega.
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KAJ JE FILATELIJA?

Filatelija je več kot veda, ki se ukvarja z zbiranjem in preučevanjem 

znamk in žigov. 

Nekaj odgovorov boste zagotovo našli v spodnjih opisih učencev, ki že 

nekaj let obiskujejo filatelistični krožek I. OŠ Žalec.

Filip:

Ko prvič pomisliš, kaj je filatelija, te verjetno sploh ne zanima in se 

sprašuješ, kaj je to. A ko se enkrat poglobiš, ne moreš odnehati, saj je 

preveč zanimivo in v tem resnično uživaš. 

Filatelija se v vsakdanjiku pogosto enači z zbiranjem znamk, kar je 

popolnoma napačno. Zbiranje znamk je običajno prosta časovna 

dejavnost ali konjiček, ki ni nujno povezana s študijami in 

raziskovanjem tako zbranih poštnih znamk. Je pa zbiranje znamk 

dobra osnova za raziskave in razvoj posameznika iz zbiralca poštnih 

znamk v filatelista. 

Moje mnenje je, da je filatelija super in želim si, da nas bi bilo 

naslednje leto še več, da dobimo še več znanja o poznavanju poštnih 

znamk ter priznanj in zmag.
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Nika:

Filatelija je nekaj res zame. Rada zbiram znamke in s pomočjo njih 

pišem zgodbe. Na filatelijo sem se vpisala, da bi dopolnila svojo zbirko 

znamk in da bi še naprej uživala v pisanju zgodb. S pomočjo znam sem 

izvedela zelo veliko ter spoznala zelo veliko novih držav.
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Hana:

Filatelija mi je všeč, ker pripoveduje o zgodovini in da je miren 

predmet, kjer se lahko sproščeno pogovarjaš in spoznavaš veliko 

novega.
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